中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]恭喜结婚的英语祝福语
来源：网络  作者：枫叶飘零  更新时间：2025-04-08
看着请柬的喜报，瞧着鞭炮的欢笑，听着锣鼓的喧闹，望着新人的娇俏，想着洞房的玩笑，吹着祝福的号角，祝你们相亲相爱，白头偕老！欢迎来到，本文是为您特别搜集的《恭喜结婚的英语祝福语》，欢迎鉴赏！>恭喜结婚的英语祝福语(一) 1、Please ac...
看着请柬的喜报，瞧着鞭炮的欢笑，听着锣鼓的喧闹，望着新人的娇俏，想着洞房的玩笑，吹着祝福的号角，祝你们相亲相爱，白头偕老！欢迎来到，本文是为您特别搜集的《恭喜结婚的英语祝福语》，欢迎鉴赏！
>恭喜结婚的英语祝福语(一)
1、Please accept my hearty congratulations upon your marriage.MayPeace,Health,Happiness and Bright Future attend both your bride andyourself until the end.
值此新婚之际,请接受我的衷心祝贺.愿你和新娘永远和睦、健康、幸福、前程辉煌.
2、I wish you both the best of luck and,ever-increasing happiness
as the years go by.
愿你俩福星高照,幸福与日俱增.
3、I wish you both all the luck and happiness life can offer.
祝愿你俩生活美满幸福.
4、Please accept our most sincere congratulations upon your holymatrimony with...and very best wishes for all the good future inthe world.
请接受我对你和……的神圣结合的最诚挚的祝贺,并祝愿你俩幸福无量.
5、Allow me to join the chorus of congratulations upon your recentmarriage.
值你新婚之际,请允许我加入祝福的行列.
6、My husband joins me in hoping that you have a long and happy and
prosperous life together.
我丈夫和我一同祝愿你俩美满幸福,白头偕老.
7、Wishing you many happy returns of the wedding day.
正值阁下新婚之禧,恭贺幸福无量.
8、My heart felt congratulations on your coming happy union!
谨向你们即将到来的幸福结合致以衷心的祝贺.
My sincere congratulations on this auspicious event of yours.
值你俩大喜之日,谨致最诚挚的;况贺.
9、Our best wishes to the two of you for a happy marriage filled
with all the good things.
(我们)愿你俩婚姻美满幸福.
10、Best wishes from one of your old friends on your engagement.
在你们订婚之际,请接受一个老朋友最美好的祝愿.
10、 Congratulations you enter the palace of love. Wish roses: harmonious!
恭喜你们步入爱的殿堂。祝百年好合!
11、Sincere love together is the most all combined with pure, bless you.
真诚的爱情的结合是一切结合中最纯洁的，祝福你们。
12、Toil half, contribution for decades, and in this spring warms bloom days, congratulations you remarry the joy, so-called \"sunset infinite good, day lilies late sweet\"!
辛劳了半辈子，贡献了几十年，在这春暧花开的日子，恭贺您再婚之喜，正所谓“夕阳无限好、萱草晚来香”!
13、May you two Wan with love to each other and the mutual understanding and care, Shared future pleasure and pain. With best wishes for a merry roses: harmonious knot!
愿你俩用爱去绾着对方，彼此互相体谅和关怀，共同分享今后的苦与乐。敬祝百年好合永结同心!
14、Years mend cultivate crossing, but a hundred to mend altogether pillow sleep. In the boundless huge crowd to find her, clear is a thousand years ago in a period of fate, and wish you both happiness, total harmonic coyly.
十年修得同船渡，百年修得共枕眠。于茫茫人海中找到她，分明是千年前的一段缘，祝你俩幸福美满，共谐连理。
15、Congratulations you find soul mate for life, marriage is a great things, I believe that you will make the most sensible decision, there is love crystallization begot cute baby, don\'t forget to ask me to eat oil rice!
恭喜你找到共度一生的灵魂伴侣，婚姻是人生大事，相信你做出的会是最明智的决定，有了爱的结晶生了可爱的宝宝，别忘了请我吃油饭喔!
16、Let love filled with your sweet life, let every day after day, all the elephant kissings brilliant joy!
愿爱洋溢在你甜蜜的生活中，让以后的每一个日子，都象今日这般辉煌喜悦!
17、May the joy you share on your wedding day be the kind you\'ll share all along life\'s way
愿你俩婚礼之日的喜悦，伴随你俩共度人生的岁月。
18、I hope you will have nothing but joy and happiness in your life together
我希望你俩的共同生活美满幸福。祝你和你的新娘幸福欢乐。
19、Let me wish you and your bride every joy and the best of everything
我们谨向你俩祝贺，愿你们的婚后生活无上幸福。
20、We send you both our love and best wishes for every happiness that life can bring
喜送小小礼品一份，庆贺这一大喜大吉之事。
>恭喜结婚的英语祝福语(二)
1. Only once in a lifetime that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes always!
一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。 祝永远幸福!
2. Only once in a lifetime that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes always!
一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。 祝永远幸福!
3. We never knew two people better suited to each other.
我们从未见过如此般配的一对。
4. You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness.
你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
5. A wish to two happy people for a future of dreams comes true, Congratulations!
祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。 祝贺你们!
6. God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
7. You\'re the luckiest guy in the world.
你是世界上最幸运的人儿。
8. We never knew two people better suited to each other.
我们从未见过如此般配的一对。
9. You two are a perfect match. Here\'s wishing you both a lifetime of happiness.
你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
10. Only once in a lifetime that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes for ever!
一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。祝永远幸福!
11. A wish to two happy people for a future of dreams coming true, Congratulations!
祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们!
12. May you two always be in love! May happiness increase with age!
祝你俩永浴爱河，白头偕老!
13. You two are the prince and princess in a fairy tale and may you live happily everafter! 你俩正如童话故事中的王子和公主，祝你们永远幸福快乐!
14. Congratulations and have a beautiful honeymoon.
恭喜你们，祝你们有个美好的蜜月。
15. Marriage is a life of sharing.
婚姻就是分享生活的一切。
>恭喜结婚的英语祝福语(三)
1. On behalf of the classmates of the bridegroom, it is my great privilege tooffer hearty congratulations to Mr. Smith on the happiest occasion of his life,and to his lovely bride.
我很荣幸代表新郎史密斯先生的同学，在他三生中最幸福的日子，向他以及他可爱的新娘表达衷心的祝贺。
2. He must be extra special, because he is marrying a lovely girl.
新娘如此可爱，新郎必定英俊不凡。
3. Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
但愿天从人愿，幸福与爱情无边!
4. May you two always be in love! May happiness increase with age!
愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与日俱增。
5. I wish you many more anniversaries each happier than the last.
愿你们有更多周年纪念日，一年比一年更幸福。
6. Let us wish you both a hundred years of happiness.
祝你们百年幸福。
7. The best of all good wishes to you both.
祝愿你俩幸福无量。
8. My sincere congratulations on this auspicious event of yours.
值你俩大喜之日，谨致最诚挚的祝贺。
9. It is my great privilege, on this most auspicious occasion, to say a word ofcongratulation to the groom, Mr. Smith, and to wish much happiness to his lovely bride.
在这个良辰吉时，我很荣幸向新郎史密斯先生说恭喜，并祝他的可爱的新娘幸福美满。
10. We are gathered here today to celebrate the wedding of my best friend, Boband his wonderful bride, Mary.
今天我们在一起庆祝我的朋友鲍伯和他的美新娘玛莉的婚礼。
11. Words can’t express what is in their hearts. Bob and Mary will never forgetyou for what you have done for them.
言辞无法表达他们的感受，鲍伯和玛莉将不会忘记你们尽心尽力为他们所做的事。
12. I will conclude by congratulating the young couple on their marriage, andwishing them a long life of happiness together.
最后我们恭喜这对年轻新人，祝他们白头偕老，幸福美满。
13. I’m sure everyone here joins me in wishing you two, Bob and Mary, the verybest that life has to offer you in your marriage.
我确信今天在座的每个人都会和我一同祝福鲍伯和玛莉们俩过最美满的婚姻生活。
14. It is my pleasure to call Mary my closest and dearest friend.
我很高兴的说，玛莉是我最亲密的朋友。
15. Today is indeed a joyous occasion for all of us present here.
对我们列席的每个人而言，今天真是个令人欢欣的日子。
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